
 
TURISTIČKA ZAJEDNICA OPĆINE  

                        TRPANJ 

Trpanj, 01.12.2021.                                     ZAPISNIK 

 

Sa 03.redovne sjednice Turističkog vijeća TZO Trpanj 

održane dana 30.11.2021 u 09:00 sati u Turističkom uredu 

 

NAZOČNI: Jakša Franković, Mila Krajina,  Jakov Begović , 

Goran Jović, Damjan Tešvić 

ODSUTNI:NedjeljkoStipeljković, SrećkoKuran, ŽeljanKatići, RužaRašić 

OSTALI PRISUTNI:  Eni Miljak 
 

Za sjednicu je predložensljedeći 

Dnevni red: 

1. Dnevni red i usvajanje zapisnika sa 02.sjednice Turističkogvijeća 

2. Rebalans Finacijskog plana za 2021.g 

3. Prijedlog Progra marada  za 2022.g 

4. Prijedlog Finacijskog plana  za 2022.g 

5. Zajednički Plan OpćineTrpanji TZO Trpanj o načinu korištenja 

sredstava turističke pristojbe za 2022.g 

6. Razno 
ZAKLJUČCI : 

 

Ad1/ Dnevni red i usvajanje zapisnika sa 2. sjednice Turističkog vijeća. 

Zaključak: Jednoglasno je usvojen dnevni red i zapisnik sa 2. sjednice Turističkoj 

vijeća. 

 Ad 2/. Rebalans Finacijskog plana za 2021.godinu. 

Zaključak: Nakon što je E.Miljak detaljno obrazložila Rebalans finacijskog plana za 

2021.g. rebalans  je  jednoglasno  usvojen. 

Ad 3/ .Prijedlog Programa rada za 2022.g. 

Zaključak: Prijedlog Programa rada  jednoglasno je prihvaćeno.  

Ad 4/Prijedlog Finacijskog plan za 2022.g. 

Zaključak:Prijedlog Finacijskog plana jednoglasno je prihvaćen. 

Ad 5/ Zajednički Plan Općine Trpanji TZO Trpanj o načinu korištenja sredstava 

turističke pristojbe za 2022.g 

Zaključak: Nakon što je J.Franković obrazložio zajednički Plan Općine i Turističke 

zajednice o načinu korištenja sredstava turističke pristojbe , dokument je jednoglasno 

prihvaćen. 

 

Ad 6/ Razno. Pod točkom razno raspravljalo se o nedostacima protekle sezone i 

primjedbama gostiju. G.Jović iznosi primjedbu na šetnicu oko mora . Potrebno je na 

mjestima sanirati beton. J.Begović daje prijedlog da se omogući pristup šetnici s 

Pristaništa kolicima. Također J.Begović iznosi primjedbu na čistoću plaža i 

hortikulturno uređenje javnih površina. Ističe potrebu postavljanja pepeljara na plaže. 

M.Krajina također iznosi primjedbu na hortikulturno uređenje javnih površina na rivi. 

D.Tešvić iznosi pohvalu na čistoću plaže Divna u vremenu turističke sezone  i 

redovito odnošenje smeća ali i skreće pozornost na  problem pasa na istoj plaži te daje 

prijedlog o postavljanju tabele zabrane kupanja za pse na Divni. J.Franković obrazlaže 

da je prema općinskoj odluci plaža za pse Perna.Također ističe problem divljeg 



kampiranja na Perni. D. Tešvić ističe nedostatak javne rasvjete u uvali Divna. 

J.Franković daje prijedlog postavljanja solarne rasvjete .Također J.Franković predlaže 

sanaciju  stepenica na Divni koje vode na plažu jer ima reklamacija na iste. Kako bi se 

izbjegle gužve uz cestu na predjelu uvale Divna razgovaralo se o postavljanju 

automata za naplatu parkinga na Divni. 

 

Sjednica je završila  u 10:00 sati. 

 

Predsjednik:                                                                                Zapisnik sastavila 

Jakša Franković                                                                          Eni Miljak                                                                                                                              

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 


